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CAW/Afvalbeheer - Advies begroting 2022

1. Pag. 2: ‘Bodemzorg heeft in hetzelfde jaar (2019) een indicatief afkoopvoorstel gedaan 
voor de overname van het eigendom en de eeuwigdurende nazorg van de voormalige 
stortplaats. Omdat er nog onzekerheden bestonden omtrent de risico’s was deze 
afkoopsom hoog.’ Kunt u aangeven hoe hoog het afkoopvoorstel was?

antwoord Nee, dit is geen openbare informatie, omdat het een indicatief voorstel was. Er is geen 
formeel afkoopvoorstel gedaan door Bodemzorg. 
Wel kunnen we aangeven dat het afkoopvoorstel flink hoger was dan de voorziening: de 
afkoopsom oversteeg de beschikbare voorziening en reserve met een factor 2 a 3. Dit 
hoge bedrag werd veroorzaakt doordat er op dat moment veel onzekerheden omtrent 
de risico’s waren. Bodemzorg hanteerde daarom een hoge risico-opslag. Om deze 
onzekerheden en risico’s weg te nemen, verzorgt Bodemzorg vanaf 2019 het technisch 
beheer en zijn er diverse onderzoeken afgerond. Deze onderzoeken worden verwerkt in 
een nieuw beheerplan. Besluitvorming wordt medio 2021 verwacht, waarna de 
benodigde maatregelen worden geïmplementeerd. Na de implementatie van de 
maatregelen uit het beheerplan worden de effecten geanalyseerd en eventuele 
vervolgmaatregelen ingezet. Aan de hand van deze informatie kunnen de onzekerheden 
worden weggenomen en kan gekomen worden tot een nieuw afkoopvoorstel in 2023.

2. De bedoeling is dat in 2023 tot een nieuw afkoopvoorstel gekomen kan worden. Hoe 
verhouden zich de afkoopbedragen tot de voorzieningen, zoals die momenteel worden 
aangehouden? Ligt het in de lijn der verwachting dat de aangesloten gemeenten moeten 
gaan bijbetalen?

Antwoord Op dit moment kunnen we niet aangeven of de aangesloten gemeenten moeten 
bijbetalen of niet. De hoogte van de voorziening is bepaald op basis van de meest 
recente inzichten in de te verwachten kosten. De resultaten van verschillende 
onderzoeken en de daaruit voorkomende beheersmaatregelen kunnen leiden tot een 
verandering in de verwachting met betrekking tot in de toekomst te maken kosten. 



3. Als het daadwerkelijk tot een overdracht komt, betekent dit dan dat alle 
verantwoordelijkheden voor de stortplaats in Westwoud komen te vervallen en dat 
CAW/Afvalbeheer kan worden opgeheven?

Antwoord Wanneer de stortplaats Westwoud wordt overgedragen, zijn de gemeenten niet meer 
verantwoordelijk voor het beheer van de stortplaats. Enige taak die de 
gemeenschappelijke regeling Afvalbeheer Westfriesland dan nog heeft is de 
intergemeentelijke afstemming met betrekking tot afvalbeleid en –uitvoering, DVO en 
aandeelhouderzaken. Hiervoor is geen gemeenschappelijke regeling nodig. Zodra de 
stortplaats wordt overgedragen, kan de gemeenschappelijke regeling Afvalbeheer 
Westfriesland worden opgeheven.


